

TARIFF POLICY

Definitions

1. "Website" shall mean a webpage at the address <https://emcd.io> with all the subsequent services and webpages and computing services related to the Website (hereinafter referred to as "Service"). The Service shall be considered rendered in the territory of Hong Kong Special Administrative Region.
2. "Operator" shall mean a legal entity EMCD Tech Limited, registration number 2855638 with registered office at Flat/RM 1207A, Officeplus @ Prince Edward 794-802 Nathan Road, Prince Edward, Hong Kong.
3. "Terms of Use" shall mean these General ToS and any other ToS of the Service, as published on the Website.
4. "User" or "You" shall mean legal entities and/or individuals, who provide their computing power to the Operator for mining.

Operator Commission

The Operator provides Services to the User in accordance with the terms of the User Agreement and receives remuneration in accordance with the approved tariffs.

The Operator's base commission is 4% and applies to all coins accrued to the User during the period of using the Service

When registering through a referral link or using a promotional code, the commission may be reduced according to the terms of the referral agreement.

Promotion for new unique website visitors

When a new unique visitor of the Website (entered the Website without referral links) registers without using any promotional code the commission for such a User is reduced to 1.5%.

Promotion period: from August 19, 2022 to December 31, 2022.

The promotion applies to all coins available for mining.

ТАРИФНАЯ ПОЛИТИКА

Термины

«Веб-сайт» - веб-страница по адресу <https://emcd.io> со всеми сопутствующими сервисами, а также веб-страницами и вычислительными сервисами, связанными с Веб-сайтом (далее «Услуги»). Услуга считается оказанной на территории Специального административного района Гонконг.

«Оператор» означает юридическое лицо EMCD Tech Limited, регистрационный номер 2855638, юридический адрес: Flat/RM 1207A, Officeplus @ Prince Edward 794-802 Nathan Road, Prince Edward, Hong Kong.

«Пользовательское соглашение» означает Общие Условия пользования Сервисом, размещенные по ссылке <https://emcd.io/static/tos.pdf> и любые другие Условия использования Сервиса, опубликованные на Веб-сайте.

«Пользователь» или «Вы» — юридические и/или физические лица, предоставляющие свои вычислительные мощности Оператору для целей майнинга.

Комиссия Оператора

Оператор оказывает Услуги Пользователю согласно условиям Пользовательского соглашения и получает вознаграждение согласно утвержденным тарифам.

Базовая комиссия Оператора составляет 4% и применяется ко всем монетам, начисляемым Пользователю в период пользования Услугами.

При регистрации через реферальную ссылку или при использовании промокода комиссия может быть снижена согласно условиям реферального соглашения.

Акция для новых уникальных посетителей Веб-сайта

При регистрации (без применения промокода) в качестве Пользователя нового уникального посетителя Веб-сайта, зашедшего на Веб-сайт без реферальных ссылок, комиссия для такого Пользователя снижена и составляет 1,5%.

Срок проведения акции: с 19 августа 2022 г. до 31 декабря 2022 г.

Акция применяется ко всем монетам, доступным для майнинга.